
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyiine, 

konaného dňa 24. iúna 2016

Prítomní poslanci OZ: Filip Benko, Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. Martin Jurčo, Mgr. Iveta 
Oravcová, Dušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan 

Ospravedlnení: Ing. Miroslav Beharka, Ľuboš Bobrik
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal všetkých prítomných 
a konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 7, takže zasadnutie je v zmysle 
§ 12 zákona č.369/90 Zb. v znení neskorších zmien a predpisov uznášania schopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie bola starostom obce navrhnutá za predsedu Dušana Cibuľová, členovia Mgr. 

Iveta Oravcová a Dušan Poliak.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Filipa Benku a Ing. Jána Vrbičana, za zapisovateľku Annu 

Račkovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné 
uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Filip Benko, Ing. Ján Vrbičan
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: predseda - Dušana Cibuľová, členovia - Mgr. Iveta Oravcová a Dušan 
Poliak.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: P očet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  

Oravcová, D ušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan
7

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N á vrh  b o l p rija tý

Starosta obce informoval, že program rokovania je uvedený na pozvánke, pričom traja poslanci podali 
návrh na doplnenie programu pred bodom Rôzne o bod: Informovanie o zistených skutočnostiach z 
poslaneckého prieskumu v Rómskej osade v Pribyline konaného dňa 18.4.2016.
Starosta obce požiadal o hlasovanie poslancov k tomuto návrhu:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: D ušana Cibuľová, Pavel Holbus, Mgr. Iveta Oravcová, D ušan Poliak, 4

Výsledok hlasovania: N ávrh  n eb o l prija tý

Ďalším návrhom poslancov na doplnenie programu je po bode Rôzne bod Diskusia. Starosta obce 
požiadal o hlasovanie poslancov k tomuto návrhu:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4



P oslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, D ušana Cibuľová, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  Oravcová, Dušan  
Poliak, Ing. Ján  Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: P avel H olbus 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo! prija tý

starosta obce -  prečítal program s doplnenými bodmi
Ing. Martin Jurčo -  o programe sa má hlasovať, ak starosta hlasovať o programe nedá, stráca právo 
viesť rokovanie OZ a vedie ho jeho zástupca
Ing. Ľudovít Budzák — v zákone sa tým myslí technický problém pre prípad, že by starosta nechcel 
viesť zasadnutie OZ
Filip Benko -  k bodu 5 Prerokovanie a schválenie Zásad hospodárenia s finančnými 
prostriedkami obce Pribylina nemali doručený materiál, navrhuje tento bod vypustiť z návrhu 
programu a zaradiť na nasledujúce OZ.
Starosta obce požiadal o hlasovanie poslancov k tomuto návrhu:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, D ušan  Poliak, Ing. 
Ján  Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Mgr. Iveta O ravcová 1

Výsledok hlasovania: N á vrh  bo l p rija tý

Starosta obce požiadal prítomných aby hlasovali o programe rokovania OZ.
Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Prerokovanie a schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Pribylina.
6. Prerokovanie a schválenie VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 
stavebnými odpadmi na území obce Pribylina.
7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na II. polrok 2016.
8. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2015.
9. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2015.
10. Zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce.
11. Rôzne.
12. Diskusia.
13. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, Mgr. Iveta Oravcová, P avel H olbus, D ušan Poliak, 

Ing. Ján Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Ing. M artin  Jurčo, 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

Ing. Ján Vrbičan -  návrhom na doplnenie programu o informáciu z vykonanej kontroly v Rómskej 
osade chceli len informovať OZ a starostu o tom, čo sa tam deje, zastaviť nepovolenú výstavbu, ktorá 
tam stále pokračuje, vykonali tam poslanecký prieskum. Keďže nebol ich návrh schválený, predkladá 
žiadosť o zvolanie nového zasadnutia OZ k tomuto bodu. Žiadosť tvorí prílohu zápisnice.



K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy.

Ing. Martin JurČo -  na predchádzajúcich OZ mal niekoľko otázok, na ktoré stále nedostal odpoveď, 
tak ich bude predkladať stále opakovane. OZ uložilo Obecnému úradu vypracovať nápočet 
financovania školy, toto nebolo splnené, objavilo sa to len v jednom čísle v rozpočte. Ďalej sa pýtal na 
osobu, ktorá zadala požiadavku na vyhlásenie miestneho vysielania, pretože s tým bol problém, 
doteraz nemá odpoveď. Ďalej sa pýtal, akým spôsobom prichádzajú financie do rozpočtu obce 
z podnikateľskej činnosti, doprave je teraz stratová, sám dosť dobre nevie, prečo obec prevádzkuje 
ATC, lebo prostriedky by mali prichádzať do rezervného fondu. Ďalšia otázka je na zastúpenie 
v Obecnej rade a v jedinej komisii, ktorá musí byť zo zákona zriadená podľa kľúča a to na ochranu 
verejného záujmu, ktorá musí mať pomerné zastúpenie, čo nezodpovedá zloženiu OZ.
Ing. Ľudovít Budzák -  ak poslanec odmietne byť členom komisie, nemôže ho nikto nútiť.
Ing. Martin Jurčo -  toto členstvo patrí Dušane Cibuľovej, ktorá kandidovala za SNS. Ďalšia otázka je 
o poskytnutí prostriedkov z rozpočtu obce, kde medzi zasadnutiami OZ môže do určitej sumy 
rozhodnúť len starosta, nikto iný, Obecná rada takéto kompetencie nemá. Obec dostala 14.0006 na 
chodník pre ZŠ, v zlom stave je aj chodník pri MŠ, ale tieto zvyšné prostriedky sa použili na ATC -  
terasu a solárnu sprchu, neverí tomu, že by členka Obecnej rady, ktorá je zároveň učiteľkou - p. 
Oravcová toto odobrila, ona tvrdila, že áno. Žiadal písomnú odpoveď, ale stále žiadnu nedostal.
Mgr. Iveta Oravcová -  áno, na zasadnutí OR odobrila vybudovanie terasy v ATC, chodník pri MŠ je 
v zlom stave, ale verila tomu, že bude podporený projekt na rekonštrukciu MŠ, v rámci ktorého sa 
opraví aj chodník.
Ing. Ján Vrbičan -  obecná rada je len poradný orgán, malo to byť rozhodnutie OZ. V škole sa kúri 
uhlím a na ATC máme solárnu sprchu.
Mgr. Iveta Oravcová -  treba sa opýtať predchádzajúcich poslancov, prečo nevyužili rôzne výzvy na 
školu. Bude rada, ak bude úspešný aj projekt pre ZŠ nielen pre MŠ.
Ing. Martin Jurčo -  z rokovacieho poriadku vyrozumel, že hlavný kontrolór kontroluje aj plnenie 
uznesení OZ.
Ing. Ľudovít Budzák -  kontrolórovi možno uložiť úlohy len uznesením OZ, rokovací poriadok nie je 
celkom v súlade s aktuálnymi zákonmi.
Ing. Martin Jurčo -  je tu uznesenie z apríla 2015, ktoré hovorí o nahrávaní a zverejňovaní zasadnutí 
OZ na stránke obce, toto sa nerobí.
Ing. Ľudovít Budzák -  kontrolu uznesení robí lx ročne, upozorňuje na zistené nedostatky. Komisia na 
ochranu verejného záujmu má byť tvorená podľa zastúpenia strán v OZ, tiež aj Obecná rada, toto malo 
byť požiadavkou novej poslankyne, vzhľadom na to, že neboli žiadne požiadavky, tak sa to neriešilo. 
Ing. Martin Jurčo -  na nesplnenie požiadaviek zákona a neplnenie uznesení poukazuje on ako 
poslanec.
starosta obce -  ak chce OZ zmeniť komisiu, treba podľa návrh. Všetky uvádzané otázky boli 
zodpovedané tak, ako sme uznali za vhodné, či s tým je poslanec spokojný, je iná vec, nikde sa 
nehovorí, v akom rozsahu má byť odpoveď.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Mgr. Iveta O ravcová D ušan Poliak, 4

P ro ti: F ilip  Benko, Ing. M artin Jurčo, Ing. Ján  Vrbičan 3

Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke, je prílohou zápisnice.

Ing. Ján Vrbičan -  je to rozsiahly materiál, sú tam nejaké významné zmeny?
starosta obce -  oproti predchádzajúcemu zneniu sa dopĺňa v bode 3 postup obce pri prenájme majetku. 
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline



schvaľuje
Zásady hospodárenia s majetkom obce Pribylina

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, D ušana Cibuľová, Pavel Holbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  
Oravcová, D ušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan

7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 6
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke, je prílohou zápisnice.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
VZN č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 
Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
P oslanci: P očet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin  Jurčo, M gr. Iveta  
Oravcová, D ušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan

7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

K bodu 7
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke.
Ing. Ľudovít Budzák -  informoval prítomných o vykonanej kontrole poskytovania dotácií, 
konštatoval, že toto nie je úplne v súlade so zákonom, pretože žiadosť sa má predkladať do konca 
roka, ale poslanci v troch prípadoch schválili poskytnutie dotácie v priebehu roka, je vhodná doba na 
aktualizáciu VZN, pre ďalšie obdobie je potrebné vyhnúť sa takýmto postupom. Ďalej informoval 
o návrhu plánu činnosti, ktorý tvorí prílohu zápisnice. Konštatoval, že po zverejnení návrhu neboli 
doručené žiadne pripomienky, ak niekto chce doplniť ďalšie úlohy, teraz je na to priestor.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuj e
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na II. polrok 2016.
2. poveruje
hlavného kontrolóra Obce Pribylina vykonať kontroly v zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti 
na II. polrok 2016.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel H olbus, Ing. M artin Jurčo, Mgr. Iveta  

Oravcová, D ušan Poliak, Ing. Ján  Vrbičan
7

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

K bodu 8
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke, je prílohou zápisnice.
Ing. Martin Jurčo -  je tu rozpor so zákonom, rozpočet obce obsahuje aj program obce, ak sa OZ 
nerozhodne inak. Je to jednoducho podrobné členenie, máme smernicu, že to budeme takto robiť, 
pričom uznesenie k rozpočtu hovorí, že sa schvaľuje bez uplatňovania programovej štruktúry 
rozpočtu. Ako noví poslanci sa dožadovali toho, aby sa programový rozpočet robil, je to



prehľadnejšie.
Ing. Ľudovít Budzák -  je úlohou poslancov, ak vedia o nejakých konfliktoch, aby podali návrh na 
zmenu smernice alebo uznesenia. Prijal sa zákon, že malé obce nemusia robiť programový rozpočet, 
lebo je tam málo zamestnancov.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2015.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, Pavel H olbus, Mgr. Iveta Oravcová, D ušan Poliak, 

Ing. Ján Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Ing. M artin  Jurčo 1

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l p rija tý

K bodu 9
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke, je prílohou zápisnice.
Pavel Holbus -  finančná komisia sa na svojom zasadnutí dňa 20.06.2016 zaoberala podrobne 
predloženým návrhom, doporučuje tento prijať bez výhrad.
Ing. Ján Vrbičan -  máme prostriedky z podnikateľskej činnosti, rôznych zdrojov a všetky dávame do 
rezervného fondu, niektoré obce majú fond rozvoja, z ktorého vedia financie využiť, je to operatívne 
a efektívne.
Ing. Ľudovít Budzák -  áno, obec môže vytvárať rôzne fondy, do rezervného je potrebné tvoriť 10%
starosta obce -  môžu sa zapojiť aj prostriedky z rezervného fondu, je to na rozhodnutí OZ
Ing. Ján Vrbičan -  teraz je napríklad aktuálna oprava kostola, kde by sa mohli takéto prostriedky
použiť
Ing. Ľudovít Budzák -  kostol je cudzí majetok, v takom prípade by sa jednalo o združenie 
prostriedkov.
Ing. Martin Jurčo -  podporuje možnosť vytvorenia mimorozpočtového fondu, zákon to umožňuje, 
prístup k rezervnému fondu je komplikovanejší, keď niečo poslanec navrhne, starosta povie, že sú na 
to poslanci, aby sa to schválilo, je to ale tak, že obecný úrad je výkonný orgán, vytvorenie fondu je 
potrebné upraviť smernicou, ak niekto očakáva, že poslanec má sám vyrobiť smernicu, tak to nie, na to 
je obecný úrad, ak poslanec povie, že niečo nie je v poriadku.
starosta obce -  je jasné a samozrejmé, že ak sa OZ dohodne na niečom, každý vie, čo má spraviť, ešte 
zatiaľ nie je nič schválené.
Ing. Martin Jurčo -  záverečný účet hovorí aj o tom, ako hospodári podnikateľská činnosť v obci 
v predchádzajúcom období, vypracoval porovnanie s predchádzajúcimi rokmi, minulý rok bol 
rekordný v návštevnosti, nemáme tu ani vedúceho zamestnanca, ktorý to riadi. Ak by tu bol, za plat 
cca 6.000€, čiže by sa táto suma odpočítala zo zisku, čím je jasné, že v predchádzajúcich rokoch keď 
tam vedúci zamestnanec bol, boli zisky vyššie 3-4x ako v súčasnosti
starosta obce -  v ATC boli investície ako rozšírenie baru, hygienické zariadenia atď, na toto všetko si 
ATC zarobil sám, boli finančne náročné. Treba si pozrieť hospodárenie globálne a nielen vybrať 
nejakú položku, v predchádzajúcich rokoch sa do ATC neinvestovalo. Problém je sezónna prevádzka, 
musia sa každoročne kvôli hygiene spĺňať podmienky, lepšie by bolo sadnúť si a vysvetliť si veci, to 
čo sa urobilo je vidieť aj v ATC.Z rozpočtu obce nejde nič do podnikateľskej činnosti. Treba porovnať 
aj dopravu, ktorá bola predtým oveľa vyššie stratová a túto dorovnávalo ATC.
Ing. Ján Vrbičan -  zhodnocuje sa majetok, ale starosta má byť starostom a nie vedúcim ATC, potom 
nám unikajú dôležité veci.
Mgr. Iveta Oravcová -  súhlasím s tým, že by mal byť v prvom rade starostom, ale pripadá mi 
úsmevné, keď chceme, aby viedol obecnú firmu
Ing. Martin Jurčo -  uplatňujú sa odpisy za jednotlivé roky, nie je to v investíciách, odpisuje sa po 
čiastkach, starosta je pol roka v ATC, nie je na úrade. Obecná firma je prospešný nástroj, to je niečo 
iné. Príjmy, ktoré by akýmkoľvek spôsobom prichádzali, nenahradí to, aby starosta vykonával svoju 
úlohu.
starosta obce -  robí starostu a chodí si kontrolovať ATC po pracovnom čase, resp. na otočku, nemôže



si nikto sťažovať, že ho nenašiel na úrade, keď si dohodli termín. Dopoludnia vybavuje veci v Lipt. 
Mikuláši, po úradoch, nie je to tak, že pol roka sedí na ATC.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu; 4
P oslanci: Počet:

Z a:
D ušana Cibuľová, Pavel Holbus, M gr. Iveta  Oravcova, D ušan Poliak, Ing. Ján  
Vrbičan

5

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: Filip  Benko, Ing. M artin Jurčo 2

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

K bodu 10
Návrh k tomuto bodu bol doručený pri pozvánke, je prílohou zápisnice.
Pavel Holbus -  návrh sa predkladá z dôvodu, že terajšie občianske združenie nemôže používať 
majetok obce, jedná sa o tých istých ľudí, ktorí majú príslušné školenia.
Ing. Martin Jurčo -  zo štatútu obce vyplýva, že poslanec nemôže byť veliteľom hasičského zboru obce 
Ing. Ľudovít Budzák -  toto je zriadenie DHZ, bude nasledovať vymenovanie a to by mohlo byť 
v nesúlade.
starosta obce -  táto záležitosť sa ešte preverí, aby sme nešli proti zákonu.
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
zriaďuje
Dobrovoľný hasičský zbor obce Pribylina podľa §33 zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred 
požiarmi v znení neskorších predpisov.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
F ilip  Benko, D ušana Cibuľová, P avel Holbus, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  

Oravcova, D ušan Poliak, Ing. Ján Vrbičan
7

P ro ti: 0

Z d rž a l sa: 0
Výsledok hlasovania: N ávrh  bo1 prija tý

Pavel Holbus o 17,45 hod. odchádza z rokovania OZ.

K bodu 11
V tomto bode bolo prejednané nasledovné:

- žiadosť ZŠ s MŠ Jána Laičiaka o navýšenie rozpočtu pre školskú jedáleň na nákup elektrického 
sporáka -  táto žiadosť bola prerokovaná vo finančnej aj školskej komisii, doporučujú schváliť.

Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
súhlasí
s navýšením rozpočtu pre školskú jedáleň pri ZŠ s MŠ Jána Lajčiaka v Pribyline na nákup 
elektrického sporáka do výšky 3.800€ s tým, že po predložení prieskumu trhu bude schválené 
rozpočtové opatrenie na najbližšom zasadnutí OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a: Filip  Benko, D ušana Cibuľová, Ing. M artin  Jurčo, M gr. Iveta Oravcová, D ušan  
Poliak, Ing. Ján Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý



- informácia starostu obce o protokole o výsledku kontroly NKÚ a o prijatých opatreniach na 
odstránenie zistených nedostatkov -  tento materiál tvorí prílohu zápisnice.

Ing. Martin Jurčo -  oni ako skupina poslancov predložili 23.04.2015 asi 7-8 porušení zákona, NKÚ 
ich plne podporil, nepodporil zvolávanie OZ, plat hlavného kontrolóra, porušenie rokovacieho 
poriadku, NKÚ riešil len rok 2015, jedná sa len o formálne veci. NKÚ by určite podporil aj ďalšie 
veci, napr. aby dostávali uznesenia dopredu, teraz sa to tak deje, pomáha to poslancom, aj činnosť 
súčasného hlavného kontrolóra je lepšia. NKÚ mal aj neformálne oznámenia -  smetisko, chodník, 
miestne vysielanie a k týmto veciam sa nevyjadroval.
Mgr. Iveta Oravcová -  vyplýva zo záverov protokolu NKÚ vážne porušenie finančnej disciplíny alebo 
sankcie per obec alebo jednotlivca?
starosta obce -  do činnosti kontrolnej skupiny nezasahoval, predložili sa všetky požadované 
materiály, mnohé veci sa konzultovali, neboli vždy jednoznačné stanoviská. Ak niekto čakal, že 
obecný úrad porušuje pravidlá v takej miere, aby bol postih, tak takéto veci neboli zistené. Ďakuje 
zamestnancom, že pri takom množstve materiálov sa pracuje tak, ako sa pracuje. Je na OZ, ako si 
nastaví pravidlá, predchádzajúci poslanci si ich nastavili na svoj obraz, súčasní si nastavujú na svoj 
obraz. Prácu hlavného kontrolóra mu neprislúcha hodnotiť, musí sa riadiť zákonmi, musí 
vyhodnocovať činnosť. Je rád, že NKÚ skončila s takým výsledkom, pán poslanec povedal, koľko 
ďalších podnetov išlo, možno že ešte budú vykonané ďalšie kontroly.
Filip Benko -  hneď na prvom zasadnutí OZ boli pripravení, žiadali zmenu rokovacieho poriadku, tiež 
aby sa hlasovalo jednotlivo o uzneseniach.
Ing. Ján Vrbičan -  veľa sa zmenilo, čo sa týka formálnych vecí, sú nezávislí poslanci, chcú aby sa veci 
riešili. OZ je samostatný orgán, taktiež starosta je samostatný, ich jediný nástroj je uznesenie.
Ing. Martin Jurčo -  o uznesení rozhoduje väčšina hlasovaním, vždy sa povie všetko na rokovaní OZ 
resp. na rokovaní so starostom, ak sa tak nebude konať, budú sa vždy pýtať vyššie, tak ako im bolo 
odporúčané. Vždy sa bude riešiť najskôr tu, ale prístup nemôže byť majoritný, on ak niečo má, 
rozpošle informáciu poslancom.
Dušana Cibuľová -  nedá sa jej nereagovať na p. Vrbičana, keď diskutovali o rómskej otázke, 
v prítomnosti Martina Jurču jej bolo povedané, že ak nebude hlasovať za biele deti, tak jej vykrúti krk, 
takže od nej takýmto spôsobom spoluprácu nemôže čakať.
starosta obce -  spolupráca sa nerieši podaniami na rôzne úrady, musí to byť založené na serióznom 
prístupe, nastavíte si podmienky tak, ako si nastavili poslanci pred vami, podaniami sa nič nevyrieši. 
Výsledky kontrol sú jasné, každý si ich môže prečítať. Začnime všetci od seba, či robíme tak, ako 
máme, ste zástupcami obce, mali by ste ísť vzorom. Výsledkom rokovania sú uznesenia.
Mgr. Iveta Oravcová -  keď chcete byť morálne čistí a chcete spolupracovať, chce sa opýtať, kto je 
autorom pamfletov, ktoré chodia do schránok, napr. že nebudú uspokojení občania, ktorí chcú 
umiestniť svoje deti v MŠ?

Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
informáciu starostu obce o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu SR a o prijatých 
opatreniach na odstránenie zistených nedostatkov.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P oslanci: Počet:

Z a:
Filip  Benko, D ušana Cibuľová, Ing. M artin  Jurčo, Mgr. Iveta  Oravcová, D ušan  

Poliak, Ing. Ján Vrbičan 6

P ro ti: 0
Z d rž a l sa: 0

Výsledok hlasovania: N ávrh  bo l prija tý

Mgr. Iveta Oravcová -  umiestnenie žiakov do MŠ v budúcom školskom roku prejednávala školská 
komisia na svojom zasadnutí, na základe požiadania bola zástupkyňou pre MŠ Bc. Klaudiou Hricovou



vypracovaná správa, koľko detí bude prijatých ako aj stratégia prevádzky MŠ počas rekonštrukcie. Čo 
sa týka prijatia detí do MŠ je to úplne zbytočne nafúknutá bublina, pretože podľa predloženého 
zoznamu je zapísané 6 detí, z toho dvaja predškoláci, sú tam aj nezapísaní predškoláci z dôvodu, že 
neboli na zápise, zo zákona nie je povinné týchto evidovať, každý je zodpovedný za svoje dieťa. Ak sa 
spočítajú aj deti rodičov, ktorí nepožiadali o zápis, vychádzajú dve triedy. V zozname sú aj deti, ktoré 
ešte nemajú ani dva roky a ďalšie, kde je matka na materskej dovolenke, pričom v pamflete sa 
uvádza, že 19 detí nebude môcť byť prijatých.
Ing. Martin Jurčo -  každého, kto číta tie noviny môže ubezpečiť, že takouto formou budú informovať 
aj naďalej. Od septembra minulého roku jeho manželka pracuje vkuse bez dovolenky, aj ostatné 
učiteľky, zástupkyňa pre MŠ poslala každému poslancovi návrh na zmenu VZN, aby mohla prijať 
ďalšiu učiteľku. Nikto s tým nič nerobí. MŠ je preplnená, stavy vypäté, zastupuje jedna učiteľka 
druhú. Starosta oznámil, že už je vybratá firma, ktorá bude robiť rekonštrukciu 178 dní a MŠ bude 
bežať v obmedzenom režime. Nie je zákonom prikázaná povinná dochádzka do MŠ, nemusí tam 
chodiť ani jedno dieťa, ak bude aj 12 detí v MŠ, nič sa neporuší, ale oni sú takí, že ak odíde čo len 
jedno dieťa do MŠ v Lipt. Hrádku, toto nechcú dopustiť. Spúšťačom všetkých vecí bolo to, že zníženie 
energetickej náročnosti budovy MŠ nám veľa nerieši, prečo p. Hricová má byť tá, ktorá určí, kto bude 
chodiť do MŠ a kto nie?
Mgr. Iveta Oravcová -  keď sa bude prerábať MŠ tak buď bude fungovať v obmedzenom režime, alebo 
sa zavrie, je to na nás, ako to poriešime. Hovorilo sa, že deťom fúka na chrbátik, dohodlo sa, že pôjdu 
do projektu, boli sme úspešní a teraz treba veci pripraviť. P. Hricová je tá, ktorá to má riešiť 
v spolupráci s riaditeľkou ZŠ. Treba robiť tak, aby to schválila hygiena, treba zistiť, ako to robili 
v iných MŠ, prehodnotiť to v komisii. Aj firma, ktorá to bude robiť sa vyjadrí, ako sa to dá technicky 
zvládnuť.
Ing. Ľudovít Budzák -  pretože tu hovorí poslanec o svojej manželke ako učiteľke MŠ a tiež 
poslankyňa je učiteľkou v ZŠ, je potrebné prehlásiť do zápisnice osobný záujem v zmysle zákona 
357/2004 Z.z.
Ing. Ján Vrbičan -  len vzdelaný človek vie prežiť kvalitný život a najlepšie je, keď to vzdelanie získa 
vo vlastnej obci, urobme superškôlku, kde budú prichádzať deti aj z iných obcí.
Mgr. Iveta Oravcová -  školu tvoria hlavne deti, učitelia sú len sprievodcami na ceste, 
starosta obce -  čo sa týka MŠ má pocit, či vlastne toto chceme realizovať, ešte sme ani nepodpísali 
zmluvu a už máme ťažkú hlavu. V Lipt. Hrádku v MŠ vyvesili oznam, odkedy bude prebiehať 
rekonštrukcia, a každý sa musel zariadiť. Ale obec má záujem, aby sa situácia riešila. Núdzový režim 
musí byť aj kvôli hygiene, lebo tam bude prašné prostredie. Hovorme veci tak, ako sa majú. Sme pred 
podpisom zmluvy, po rekonštrukcii bude MŠ ďalšie roky slúžiť deťom. Ak nechceme lepšie prostredie 
pre učiteľky a detí, treba to povedať a zrušíme tento proces. Dajme tam tých 38.000€, čo ste chceli na 
začiatku. Nad týmto projektom sa strávilo množstvo hodín, ak si niekto myslí, že je to tak, že sa napíše 
žiadosť a je to vyriešené, nie je to pravda. Situácia teraz je taká, že všetky projekty sú pozastavené, do 
konca roka možno nebude žiadna výzva.
Mgr. Iveta Oravcová -  ak by sme sa dohodli na pláne „B“ že by bola len jedna trieda, akú máme 
záruku, že nepríde kontrola?
Filip Benko -  prečo sa už pred 4 mesiacmi nepovedalo, že poďme niečo robiť, p. starosta povedal, že 
počas 178 dní bude núdzový režim, ide im o to, aby nestratili tie deti, ktoré nebudú môcť byť prijaté. 
Ing. Martin Jurčo -  porovnávať Lipt. Hrádok a Pribylinu, to je veľký rozdiel, tam majorita rastie, tam 
je to aj o iných prioritách, tam si to môžu dovoliť. Odkiaľ vieme o tom, že sú pozastavené peniaze, on 
nevie o tom, že sa MŠ pohla. Ich podania sú vždy v prospech činnosti OZ. Včera bol Brexit, tam ľudia 
nevedeli, ako majú hlasovať, keby sa tu niekto opýtal či treba riešiť rómsku otázku alebo IBV, každý 
bude za to.
starosta obce -  rómska otázka je prioritou obce, netreba o tom len rozprávať, ale podať konkrétne 
návhry.
Filip Benko -  pripravil návrh na uznesenie, pretože je 2x týždenne v rómskej osade, pribúdajú tam 
čierne stavby, vyhovárame sa, že je to urbámy pozemok, je to teda tiež súkromný pozemok, len má 
viac vlastníkov, ak stavebný úrad rieši preliezky a oporný múr Martina Jurču, môže riešiť aj toto. 
Predkladá teda návrh na uznesenie: OZ v Pribyline ukladá Spoločnému stavebnému úradu v Lipt. 
Hrádku vykonávať pravidelné týždenné kontroly v rómskej osade v Pribyline v rozsahu kompetencií. 
Ing. Ľudovít Budzák -  spoločný stavebný úrad je v Lipt. Hrádku, naša obec má s ním zmluvu, OZ 
nemôže ukladať úlohu, môže len požiadať.
starosta obce -  kto bol dolu a čo zistil a kde je nejaký podnet? Stavebný úrad bude konať na základe



podnetu, ktorý môže dať každý jeden občan.
Ing. Martin Jurčo -  obecný úrad je administratívny nástroj v rukách poslancov OZ, môže teda ukladať 
úlohy obecnému úradu, je to jedno o aký úrad sa jedná, či stavebný, matriku atď., je tu návrh na 
uznesenie, nemá žiadnu chybuje na poslancoch, ako sa rozhodnú pri hlasovaní.
Dušana Cibuľová -  keď preverovali Medovníkový domček, vyšší úrad uznal, že to stavba nie je, ako 
budeme v iných veciach veriť stavebnému úradu v Lipt. Hrádku, keď pochybil v tomto?
Ing. Martin Jurčo -  podanie starostu voči nemu ako stavebníkovi bolo jednoznačné, nie je problém 
vytvoriť tlak aj z OZ.
Ing. Ľudovít Budzák -  ak bude uznesenie formulované pre spoločný stavebný úrad, nebude mať 
žiadne právne účinky, tým by sa prekročili kompetencie OZ.
Filip Benko -  navrhuje teda uznesenie v nasledovnom znení: OZ v Pribyline žiada spoločný obecný 
úrad o preverenie a kontrolu v rómskej osade v Pribyline.
Ing. Ľudovít Budzák -  možno by sa mohlo požiadať cez obecný úrad, aby toto vykonal, predpokladá 
ale, že to nebude fyzicky možné, takáto činnosť prebieha aj v iných rómskych osadách.
Ing. Martin Jurčo -  rovnaké uznesenie bolo prijaté už aj v inej obci, je zverejnené na internete, 
starosta obce -  doporučuje sformulovať návrh uznesenia a predložiť ho na budúce zasadnutie OZ.
Ing. Martin Jurčo -  toto je jasným signálom, že o tomto nechcú hlasovať, každému je jasné o čom to je 
Dušana Cibuľová -  predložila návrh na uznesenie: OZ v Pribyline žiada Obecný úrad v Pribyline, 
úsek rozhodovania a stavebného poriadku o kontrolu stavebnej činnosti v Pribyline. 
starosta obce -  také oddelenie nie je na obecnom úrade.
Filip Benko o 19,40 hod. odchádza z rokovania OZ.
Dušana Cibuľová o 19,42 hod. odchádza z rokovania OZ.
starosta obce -  konštatoval, že počet prítomných poslancov je 4, týmto rokovanie nie je uznášania 
schopné. Poďakoval všetkým za účasť a rokovanie ukončil.
Zasadnutie bolo ukončené o 19,50 hod.

Zapísala: Overovatelia:
Anna Račková Filip Benko

Ing. Ján Vrbičan




